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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE 

POBLE DE LA BATLLÒRIA 
 
 

Identificació de la sessió: 
 
Data: 9 de febrer de 2012  
Inici: 21:10 hores 
Fi: 22:35 hores 
Lloc: seu del Consell de Poble 
Caràcter de la sessió: ordinari 
 
Assistents: 
 
Presidenta: Dolors Lechuga Garcia 
Vicepresident:  Jesús Liñan Ruiz 
 Montserrat Montalbán Alarcón particular 
 Joan Xamaní Cabra particular 
 Maria Isabel Tena Boyán particular 
 M.Dolors Terradas Dávila particular 
 Lluís Sánchez Luengo Patronat de la Gent Gran 
 Lluís Prat Pineda Club Esportiu La Batllòria  
 
Secretària: Àngels Berenguer Puig 
 
Altres assistents:   Toni Hernández Cuéllar 
 
Han excusat l’assistència la senyora Carme Luis Puig i la senyora Marta Soro Alsina 
 
Ordre del dia: 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
2. Informació de les diferents comissions 
3. Informació de la presidenta 
4. Valoració de les propostes fetes pels usos de l’aulari 
5. Precs i preguntes 
 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
Inicialment la senyora presidenta informa que es farà una petita modificació de l’ordre del dia, 
perquè el senyor Lluís Prat Pineda ha de marxar abans per assistir al sopar del Club esportiu 
La Batllòria. 
 
En primer lloc, es farà l’aprovació de l’acta de la sessió anterior, tot seguit el punt relatiu a la 
informació de la presidenta i després es donarà la  informació corresponent a la Comissió 
d’Esports, Joventut, Infància i Gent Gran. Abans de prosseguir amb la sessió, es donarà la 
paraula al senyor Toni Hernández Cuéllar, propietari del bar El Temple de La Batllòria.  
 

~~~~~~~~~~ 
 
1. APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
La senyora presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l’esborrany de 
l’acta de la sessió de 12 de gener de 2012 i si han de fer alguna observació. En no formular-se 
cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l’aprovació de la referida acta. 
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2. INFORMACIÓ DE LA PRESIDENTA 

Intervé en primer lloc el senyor Lluís Sánchez per dir que el forat de la plaça encara no s’ha 
tapat i que la poda de l’arbrat s’ha deixat a mig fer, falten els arbres de la Carretera Vella. 

La senyora presidenta explica que la poda d’arbrat es fa periòdicament i quan es creu 
convenient, a criteri de l’àrea d’Espai Públic de l’Ajuntament. Això no vol dir, però, que el seu 
criteri de poda coincideixi amb el dels veïns de La Batllòria. 

Tot seguit, s’informa als membres assistents que hi ha dues persones que s’han donat de baixa 
del Consell, la senyora Cristina Gálvez Torres i la senyora Pascuala Agulló Barón, per motius 
que es desconeixen. 

La senyora presidenta diu que, d’acord amb la informació rebuda de l’Ajuntament, la Unió 
Batllorienca obrirà entre el març i l’abril d’aquest any. Actualment –diu- s’estan portant a terme 
proves d’enllumenat de l’edifici i després encara caldrà adquirir el mobiliari necessari en funció 
dels recursos econòmics disponibles. 

També explica que va mantenir una reunió amb l’alcalde i el regidor de Seguretat Ciutadana 
per parlar del tema de la Policia de proximitat que fa temps que es reclama. Em van informar -
diu- que hi ha diversos agents en situació de baixa, per malaltia, permisos de paternitat, 
lactància, etc i que els dos agents que es van contractar darrerament encara estan a l’escola 
de Policia, per tant no es podran incorporar al servei actiu fins que acabin la formació 
corresponent.   

El senyor Lluís Sánchez es queixa que els perjudicats sempre són els veïns. 

A continuació, la senyora presidenta informa que fa pocs dies els grups municipals a la oposició 
van debatre amb l’equip de govern el tema del pressupost per al 2012. Per aquest any –diu- es 
preveu una reducció del pressupost destinat a La Batllòria d’aproximadament 10.000 euros. 

Actualment la xifra que està prevista destinar a La Batllòria és de 179.000 euros, dels quals 
18.771 estan destinats a Educació i 37.000 a Promoció Cultural.  

En la mateixa reunió del pressupost es va comentar la possibilitat de tenir un informe de 
l’Interventor accidental en què es detalli el balanç de les actuacions, recaptació i ingressos, a 
La Batllòria. El grup municipal de la CUP va comentar que Sant Celoni té un greuge comparatiu 
respecte a La Batllòria, ja que els ingressos de La Batllòria són més baixos i comparativament 
disposen de més serveis. 

Pren la paraula el senyor Lluís Sánchez per comentar que, en el darrer any de l’anterior 
legislatura del grup municipal del PSC, l’Ajuntament va vendre uns terrenys de La Batllòria i es 
desconeix si el comprador va fer la cessió del 10% de l’aprofitament urbanístic d’aquests 
terrenys per destinar-lo a equipaments municipals.    

La senyora presidenta diu que probablement aquesta cessió correspongui als terrenys que hi a 
prop de l’Escola, però que en tot cas segurament la cessió es va fer d’acord amb el que marca 
la llei. 

El senyor Lluís Sánchez opina que els terrenys propers a l’Escola no corresponen al 10% de 
l’aprofitament urbanístic dels terrenys venuts i que probablement no es va cedir cap parcel·la 
per equipaments.  

El senyor Jesús Liñan proposa que es demani a l’Ajuntament la informació relativa a aquest 
10% de terreny que presumiblement s’havia de cedir. 

Seguidament, la senyora presidenta informa als membres assistents que el senyor Toni 
Izquierdo, propietari del Bar El Temple i també present a la sala, va presentar, en data 6 de 
febrer de 2012, una instància en què demanava poder estar present en la propera reunió del 
Consell de Poble. El motiu de la instància i de l’assistència a la sessió del Consell és explicar 
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les traves que l’Ajuntament li posa per poder instal·lar un projector a la terrassa del bar per 
retransmetre els partits de futbol del Barça. 

Tot seguit, es llegeix el text de la instància : 
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El senyor Toni Izquierdo diu que ell només vol tirar endavant el seu negoci amb el màxim de 
respecte per tots els veïns i veïnes de La Batllòria i, per tant, considera que ell també mereix 
aquest respecte. No entén les traves que li estan posant i, per això, demana el recolzament del 
Consell de Poble. 

La senyora presidenta proposa fer un escrit i adreçar-lo a l’Ajuntament per manifestar que el 
Consell de Poble recolza el senyor Toni Izquierdo i demanar que se li atorgui el permís 
necessari per instal·lar una terrassa d’hivern al bar on es podria col·locar el projector sense que 
suposés cap molèstia pel veïnat. 

Per unanimitat dels membres assistents a la sessió, s’aprova la proposta de fer un escrit de 
recolzament al senyor Toni Izquierdo. 

A continuació, el senyor Toni Izquierdo marxa de la sala. 

3. INFORMACIÓ DE LES DIFERENTS COMISSIONS 

Comissió d’esports, joventut, infància i gent gran 

Atès que el senyor Lluís Prat ha de marxar més d’hora, la senyora presidenta li demana la seva 
proposta per l’ús de l’aulari, punt que es debatrà amb la resta de membres abans del torn de 
precs i preguntes. 

El senyor Lluís Prat proposa destinar l’aulari a la gent jove, perquè actualment no hi ha cap 
espai d’esbarjo per al jovent de La Batllòria.  

La senyora presidenta diu que destinar l’aulari a espai de lleure per a la gent jove no és fàcil, ja 
que això necessàriament comporta una tasca de control i manteniment de l’espai. Caldria –diu- 
que algú se’n fes càrrec, que s’organitzessin activitats perquè tampoc es tracta de convertir 
l’aulari en un espai en què els joves hi vagin a no fer res. 

Intervé novament el senyor Lluís Prat per informar que de les dues xarxes que s’havien de 
col·locar al camp de futbol, només se n’ha col·locat una, malgrat que aquesta demanda està 
feta des de primers de desembre de 2011. 

A més, fa uns 15 dies, els jugadors es van haver de dutxar amb aigua freda perquè no hi havia 
butà, tot i que estava demanat des de feia 30 dies. 

El senyor Lluís Sánchez diu que diumenge passat, 5 de febrer, encara no n’hi havia d’aigua 
calenta.  

Pren la paraula el senyor Joan Xamaní per proposar que es sol·liciti la instal·lació de gas als 
vestidors del camp de futbol. 

Intervé novament el senyor Lluís Prat per preguntar pel pavelló que s’ha de construir. Es farà o 
no es farà ? 

La senyora presidenta li respon que a ella li han confirmat que efectivament es farà, però que 
encara no hi ha cap data fixada per a l’inici del projecte executiu. 

El senyor Lluís Sánchez pregunta si està previst de fer les pistes d’atletisme a l’Escola. 

La senyora presidenta diu que sembla ser que s’havia adjudicat el projecte a una empresa i 
que aquesta ha fet fallida, per això no s’ha tirat endavant la construcció de les pistes.  

Pren la paraula el senyor Jesús Liñan per proposar que es demani a l’Ajuntament que el 
Consell de Poble pugui tenir accés a tota la informació relativa als recursos econòmics que es 
destinen o es preveu destinar a La Batllòria. 

Un cop finalitzada la intervenció de la Comissió d’Esports, Joventut, Infància i Gent Gran, el 
senyor Lluís Prat abandona la sessió. 
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Comissió de Cultura, festes, educació, patrimoni natural i patrimoni cultural  

La senyora presidenta recorda als assistents que el proper dia 18 de febrer es celebra la festa 
de Carnaval i anima tothom a participar-hi. 

A continuació, intervé el senyor Joan Xamaní per demanar estudiar la possibilitat d’instal·lar 
una xarxa wifi a La Batllòria.  

La senyora presidenta explica que a La Batllòria, a més de les zones wifi municipals, també es 
pot contractar, al igual que a Sant Celoni, un servei de connexió a Internet molt econòmic que 
ofereix una empresa externa, arran d’una iniciativa de l’anterior legislatura de Convergència i 
Unió. 

Comissió de seguretat ciutadana i Comunitat 

Pren la paraula la senyora Montserrat Montalbán per informar que urgeix demanar un nou 
consultori perquè l’actual ha quedat massa petit. Aquesta és la prioritat actual de la comissió de 
treball. 

4. VALORACIÓ DE LES PROPOSTES FETES PELS USOS DE L’AULARI 

La senyora presidenta diu que en referència a la demanda del nou consultori, una de les 
propostes per l’ús de l’aulari és precisament el consultori mèdic. 

Intervé el senyor Jesús Liñan i diu que hi ha tres propostes sobre la taula: el consultori mèdic, 
un espai per a la gent jove i un equipament per a les entitats.  

Tot seguit, la senyora presidenta explica que la proposta de destinar l’aulari a les entitats també 
resulta força interessant, per tal que aquestes puguin disposar d’un espai propi per reunir-se i 
emmagatzemar material. 

Per tant, atès que les tres propostes es consideren vàlides, es pot estudiar la possibilitat de 
destinar una part de l’aulari al consultori mèdic i una altra part a espai per a entitats i jovent. 
D’aquesta manera també es pot incentivar a les entitats perquè organitzin activitats de lleure 
per als joves de La Batllòria. 

5. PRECS I PREGUNTES 

El senyor Lluís Sánchez diu que a les plaques nominatives del carrer La Tordera i Camí Ral hi 
ha rajoles trencades que caldria arreglar. També pregunta si seria possible ruixar els peus dels 
fanals amb algun tipus de repel·lent per tal que els gossos no hi orinin. 

La Sra. Dolors Terradas es queixa de la falta de manteniment a les voreres on creixen males 
herbes que ningú treu. 

Es proposa demanar a l’Ajuntament que faci les reparacions oportunes per deixar en 
condicions òptimes el Pont de l’Àngel. 

 

I no havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 22:35 hores i s’estén la present 
acta de la qual jo, la secretària, en dono fe. 

 
La presidenta del Consell de Poble     La secretària 
Dolors Lechuga Garcia       Àngels Berenguer Puig 
 


